

TENDER OPPORTUNITY



شركة ناقلات النفط الكويتية (ش.م.ك.)
إحدى شركات مؤسسة البترول الكويتية
المجموعة التجارية

إن الجدول الموضح أدناه يتضمن على المناقصات المزمع طرحها خلال مدة ادناها (90) يوم من قبل شركة ناقلات النفط الكويتية. وفي حال رغبة الشركات للمشاركة ، يرجى التكرم بمراجعة لجنة التأهيل التابعة للشركة خلال مدة لا تزيد عن 14 يوم عمل من تاريخ الإعلان ليتم إدراجكم ضمن قائمة التأهيل بالشركة عن طريق الموقع <http://www.kotc.com.kw/ISourcing/Pages/NewSupplierRegistration.aspx>

The following table consists of intended Tenders to be issued by KOTC within the next (90) days. Bidders who are interested to participate are requested to consult within 14 working days of posted date Company Contractor Pre-Qualification Committee to be enrolled using the following link <http://www.kotc.com.kw/ISourcing/Pages/NewSupplierRegistration.aspx>.

KOTC at Least (90) Days Scheduled Tenders

المناقصات المزمع طرحها خلال مدة أدناها (90) يوم لشركة ناقلات النفط الكويتية

NO. رقم	Publish Date تاريخ الإعلان	Title / الموضوع	Brief scope of work موجز نطاق العمل
KOTC IT DIVISION			
1	11-Apr-2018	Maintenance of the Video Surveillance Security System (CCTV) for KOTC Head Office & Branches.	KOTC is seeking for a maintenance and technical support for their CCTV system for the Head Office & Branches; 1. KOTC Head office. 2. Marine Agency (MAB). 3. LPG Filling Branch-Shuaiba. 4. LPG Filling Branch-Um Al-Aish.
2	11-Apr-2018	تعيين مدقق حسابات الشركة	القيام بأعمال التدقيق على حسابات شركة ناقلات النفط الكويتية وإبداء الرأي عليها

Note: The Company is not bound by the above statements and has the right to modify it at any time.

ملاحظة: إن شركة ناقلات النفط الكويتية غير ملزمة بالبيانات المذكورة أعلاه ولها الحق تعديلها في أي وقت.